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PROFESSIONALITZACIÓ · El club ha millorat en molts aspectes però cada cop li costa més obtenir
recursos econòmics TELEVISIÓ ·  L’oferta de TVC pels drets televisius no la convenç

“Tenim més dificultats
aquest any que el passat”

Isabel Tarragó Presidenta del Llagostera

sabel Tarragó va ser reelegi-
da presidenta del Llagoste-
ra el maig passat, després
de tancar una temporada
històrica a segona divisió B.

Tarragó fa balanç del que s’ha vis-
cut i analitza com es presenta la
segona campanya en la categoria.

És la segona temporada que pla-
nifica l’equip a segona B. Ha es-
tat més fàcil que la primera?
En principi hauria de ser més fà-
cil perquè comptem amb l’expe-
riència de la temporada passada,
però a la pràctica és més compli-
cat. Econòmicament, tot és molt
difícil, costa més trobar patroci-
nadors. Malgrat tot això, segur
que anirem endavant.

Els jugadors volen venir més que
l’any passat?
Amb el tema esportiu no hi entro,
perquè no ho el porto gens ni mi-
ca. Els responsables d’aquesta
àrea ho fan molt bé.

El club s’ha anat professionalit-
zant en aquest primer any a se-
gona divisió B, no?
Sí, en l’aspecte administratiu
hem agafat una persona que ens
dóna un cop de mà, ja que abans
ho portava tot jo. Esportivament,
també s’ha reforçat el cos tècnic
amb gent que controla el tema de
vídeos i scouting. A poc a poc, in-
tentem professionalitzar i solu-
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cionar les errades que vam come-
tre la temporada passada.

La retallada del pressupost res-
pecte al curs passat ha estat
molt considerable?
Parlem d’aproximadament un
15% de retallada del pressupost.

La temporada passada es parla-
va de fer les paus entre ingres-
sos i despeses. S’ha aconseguit?
És complicat fer les paus entre
ingressos i despeses perquè no
rebem cap ajuda externa i tot

prové de col·laboradors particu-
lars. Estem contents de com vam
acabar la temporada, però cal
continuar treballant perquè en
aquest any passi el mateix.

Pel que fa a ingressos, fer un bon
paper en la copa és clau, no?
Sí, ho és perquè aquesta quanti-
tat ens ajuda molt en el pressu-
post. El curs passat vam tenir
molta sort ja que, a més de jugar
tres eliminatòries, totes les vam
disputar a casa i no vam haver de
pagar desplaçaments.

I sobre els drets de televisió amb
TVC, serà difícil arribar a cap
acord?
Serà complicat. A la primera
reunió érem set dels vuit clubs
catalans de segona B i tots crè-
iem que, o s’apujava la quantitat
o no es firmarien drets. La situa-
ció a TVC també és complicada
però tenim l’esperança que facin
un esforç. La segona divisió B ne-
cessita l’ajuda de tothom i la de
TVC és molt benvinguda. L’any
passat vam rebre 57.000 euros i
enguany n’han ofert 20.000. El
que tenim clar és que anirem tots
els equips en grup a negociar.

Podria no haver-hi futbol de se-
gona divisió B en obert?
Sí, si no s’arriba a un acord serà
complicat que hi hagi futbol de
segona B en obert per TVC.

Quins són els objectius del club
tant en l’àmbit del primer equip
com de la base?
Esportivament, la prioritat és as-
segurar la permanència. Després,
si s’aconsegueix la salvació, l’ob-
jectiu és arribar com més amunt
millor a la taula. Pel que fa al club,
enguany fomentarem molt el fut-
bol base. El primer equip ha tin-
gut una evolució brutal i la base
potser no l’ha fet tant. El futbol
de base no ha estat mai descui-
dat, però no ha crescut al mateix
ritme que el primer equip. Ara ve
canalla de fora del poble a jugar a
futbol a Llagostera, un fet impen-
sable fa uns anys. ■

Tarragó afronta el seu segon mandat al capdavant del club ■ M. LLADÓ

En la jornada d’ahir, la fe-
deració espanyola de fut-
bol va deixar en l’aire el ca-
lendari definitiu per a la 2a
divisió B, en espera de re-
soldre la confecció dels di-
versos grups d’aquesta ca-
tegoria. El que sí que va

avançar la federació és
que la lliga on participa el
Llagostera començarà el
cap de setmana del 26
d’agost, una setmana més
tard que en l’anterior edi-
ció, i s’acabarà el 30 de ju-
ny per als equips que facin
fase d’ascens. El tècnic
Oriol Alsina, que ja ha co-
mençat la pretemporada

amb l’equip blaugrana, la-
mentava la falta de previ-
sió de l’entitat federativa:
“Les coses s’han de fer ben
fetes. El que no pot ser és
que t’avisin que hi ha un
canvi en l’inici de la lliga
amb tan poc temps.”

Mantenir el ritme
Alsina explicava que si ho

haguessin sabut amb més
temps, l’equip hauria co-
mençat la pretemporada
una setmana més tard, pe-
rò ara, amb la plantilla ja
en funcionament, el que
faran és esponjar els en-
trenaments: “En comptes
d’entrenar cada dia,
aquesta setmana ho fa-
rem només avui i diven-

dres, i a un ritme per fer
manteniment. La càrrega
física forta la començarem
la setmana vinent”, expli-
ca el tècnic.

La plantilla s’entrenarà
avui en una doble sessió de
matí. La primera serà a
2/4 de 10 amb més càrre-
ga física i es repetirà a les
12 del migdia. ■
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Futbol. 2a divisió B. La federació espanyola ha marcat el 26 d’agost com a inici de la competició a la categoria de
bronze. Aquesta decisió no agrada al tècnic Oriol Alsina, que amb el Llagostera ja ha començat la pretemporada

La 2a B s’endarrereix una setmana

El Figueres ha fitxat un
vell conegut de la demar-
cació. Guillem Cornellà,
migcampista de 24 anys i
amb passat en equips com
ara el Girona i el Llagoste-
ra reforça la plantilla de la
Unió. El futbolista prové
del Santboià, de la 3a divi-
sió, en què va completar
una bona temporada. Cor-
nellà té experiència en la
2a divisió B i arriba a Fi-
gueres amb moltes ganes
de ser important: “Ho dei-
xaré tot sobre el camp; tre-
ballaré molt.” ■

El Figueres es
reforça amb
Cornellà

3a divisió. El mig
ha passat per equips
com ara el Cassà, el
Girona i el Santboià
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Cornellà, en el moment de
la presentació ■ UE FIGUERES

L’Olot continua reforçant
la seva plantilla. En aques-
ta ocasió es tracta d’Ivan
Cristino, que procedeix de
l’Ascó, de 1a catalana, tot i
que havia desenvolupat
gran part de la seva carre-
ra a la 3a divisió i, en con-
cret, a la Pobla. “L’Olot ha
demostrat molt interès en
mi i ha demostrat que vo-
len confiar en el meu joc”,
sosté el jugador. “És un
projecte seriós i il·lusio-
nant, al qual espero apor-
tar experiència”, hi afe-
geix, Cristino és un mig
ofensiu a qui agrada tenir
la pilota i dirigir l’equip. ■

Cristino arriba
a Olot per
aportar-hi ofici

3a divisió. L’equip
garrotxí reforça el
mig del camp amb un
jugador veterà
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